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Zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Kosmonosy 

č. 10/2019 ze dne 27.11.2019 
 

 

1) Zasedání zahájeno v: 18:00 hodin  

 

Přítomni: 12 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, 
Fišer, Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek) 
Nepřítomni:   1 (Mgr. Boubín – ohlásil pozdní příchod)   

Omluveni: 4 (Ing. Müller, MUDr. Čepelík, Macoun, Baboráková) 
 

Místostarosta PharmDr. Masarčík přivítal přítomné zastupitele i veřejnost. Nejprve všechny 
seznámil s rezignací zastupitelky Mgr. Pekařové a oznámil, že náhradníkem na post 
zastupitele je pan Štěpánek. Následně vyzval pana Štěpánka ke složení slibu a upozornil jej, 
že odmítnutí složení slibu nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu.  
Pan Štěpánek složil slib bez výhrad, složení slibu stvrdil svým podpisem a bylo mu předáno 
Osvědčení zastupitele.  
 

Dále místostarosta pokračoval dle programu jednání. 
 

Volba návrhové komise:  

Ing. Pavel Janeček Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Ing. Janeček) 
Ing. Josef Zedník Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Ing. Zedník) 
 

  

 

Volba ověřovatelů zápisu:  

Bc. Jana Křížková Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se:  1 (Bc. Křížková) 
Mgr. Milan Petráš Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se:  1 (Mgr. Petráš) 
 

 

2) Odsouhlasení programu 

 

Program zasedání: 
1) Zahájení, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu 

2) Odsouhlasení programu 

3) Prezentace záměru rozšíření stávajícího areálu D+D Park Kosmonosy severním směrem 
- investor D+D Park Kosmonosy a. s. 

4) Návrh ZM č. 66/2019 – Žádost o směnu pozemků (MYSTECIUS, a.s.) 

5) Návrh ZM č. 67/2019 – Městská policie – pověření plněním některých úkolů při řízení 
městské policie 

6) Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky  

7) Informace starosty 

8) Interpelace zastupitelů 

9) Diskuse 

10) Závěr 
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Stažení návrhu ZM č. 67/2019 – Městská policie – pověření plněním některých úkolů při 
řízení městské policie. 
 

Místostarosta odůvodnil přítomným stažení tohoto návrhu z programu, z důvodu podání 
výpovědi pana . Jako předkladatel návrhu tak stáhl návrh z jednání.  
 

Návrh byl stažen programu. 

 

Doplnění návrhu ZM č. 68/2019 – Návrh k prezentaci záměru D+D park II. etapa 
předneseného dne 27.11.2019 na jednání zastupitelstva města Kosmonosy 

 

Hlasování o zařazení návrhu ZM č. 68/2019 do programu jednání: 
 

Pro: 12 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Fišer, 
Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek) 
Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Návrh byl zařazen do programu. 
 

Hlasování o doplněném programu zasedání: 
 

Pro: 12 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Fišer, 
Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek) 
Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Doplněný program zasedání byl schválen. 
___________________________________________________________________________ 

 

V 18:07 přišel Mgr. Boubín.      Je přítomno 13 zastupitelů. 
 

Místostarosta oznámil přítomným účast zástupců společnosti D+D Park Kosmonosy a.s., kteří 
na jednání budou prezentovat záměr rozšíření areálu D+D Park Kosmonosy severním 
směrem a předal slovo panu Dědkovi, jednateli společnosti. 
 

3) Prezentace záměru rozšíření stávajícího areálu D+D Park Kosmonosy severním směrem - 
investor D+D Park Kosmonosy a. s. 

 

Pan Dědek sděluje přítomným svůj záměr na rozšíření hal, poukazuje i na to, že výstavbou 
hal dojde ke zlepšení dopravy ve městě, neboť zaručuje s výstavbou hal také výstavbu 
obchvatu. Kamiony tak nebudou projíždět městem Kosmonosy. 
Zastupitel Štěpánek se ihned dotazuje na počet plánovaných zaměstnanců v nových halách. 
S tímto město Kosmonosy nepočítá a situace by tak vybízela ke vzniku černých ubytoven.  
Pan Dědek reaguje, že haly pojmou cca 300 zaměstnanců, dále sděluje, že lidská pracovní síla 
v halách již není tak podstatná, většinu činností zajistí technika. Dále reaguje, že společnost 
ŠKODA AUTO tlačí na výstavbu bytových zástaveb, právě proto, aby lidé, kteří zde budou 
zaměstnáni, mohli zde i bydlet. 
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Mgr. Boubín sděluje, že požádal na jednání na Středočeském kraji, aby obchvat Kosmonos 

směrem na Chudoplesy byl zaveden do vládního usnesení a bylo s ním tak počítáno. 
 

Vystoupila paní Vrbová – předsedkyně ZO ČSOP Klenice, která ukazuje přítomným posudek 

na D+D Park Kosmonosy I. etapa – sděluje, že pan Dědek a jeho firma nesplnili procento 

zeleně a o zeleň, která byla vysazena v areálu, se dále nestarají (zastupitelům zapůjčuje 
posudek i s fotografiemi uschlých stromů). Dále sděluje, že nebyla dodržena podmínka 
retenčních nádrží a zadržování vody.  
Většina přítomných občanů souhlasí s paní Vrbovou, dožadují se zachování zeleně a 
vzniklého ekosystému a další haly ve městě nechtějí. 
Na toto reaguje Ing. Deml, ze společnosti D+D Park Kosmonosy a.s., všechny požadavky na 
zeleň a opatření pro živočichy byly dodrženy, následně byl také areál Park Kosmonosy 
monitorován po dobu 5 let. Sděluje, že zeleň ze střech budov byla přesunuta do terénu, 
neboť se jedná o ideálnější řešení, avšak procento zeleně bylo zachováno. 
Ing. Zedník se dotazuje proč je plocha izolační zeleně mimo plochu Z56. Ing. Deml reaguje, že 
dle ÚP je plocha izolační zeleně vedle plochy Z56. Val k oddělení je možné řešit v rámci 
veřejného projednávání ÚP a dále je otevřena diskuze s projektanty. 

 

Zastupitelé se shodují, že je nutné nastavit pevné podmínky výstavby, a ty je možné 
definovat právě v územním plánu.  
 

Dále zastupitelé vznáší dotaz, proč se haly nestaví na plochách oblasti „zalužanská“. 
Pan Dědek sděluje, že Ministerstvo životního prostředí preferuje nejprve vytěžení rezervních 
ploch ÚP. Nelze tak stavět v oblasti „zalužanská“. 
 

Pan Odnoha se dotazuje, kudy budou jezdit kamiony od Horních Stakor, MH a Bakova nad 
Jizerou, pokud nebudou jezdit po dálnici. Pan Dědek opět sděluje, že je ochoten dokončit 
celý obchvat do Chudoples, a poté se můžou umístit značky zákazu vjezdu kamionů do 
Kosmonos. 

 

Veřejnost - pan Vladimír Svárovský se dotazuje, proč vypadla z ÚP místní komunikace 
obchvat Kosmonosy - Chudoplesy?  

Ing. Janeček sděluje, že ve společném projednání nebyla III. etapa obchvatu uvedena, 

v březnu 2017 paní Šulcová (původní pořizovatel ÚP) na základě diskuse změnila a zařadila 
obchvat – projektantka ÚP má za úkol zanést tento obchvat do návrhu ÚP, tak aby vedl 

katastrem města Kosmonosy, následně bude tato varianta projednávána ve veřejném 
projednání ÚP. Hrozí ale to, že se dotčené orgány mohou, ale nemusí, proti této komunikaci 

ohradit. V aktuálním – platném ÚP je komunikace nakreslená jako veřejně prospěšná stavba 
a prošla stanovisky všech dotčených orgánů – nikdo se neohradil. Z návrhu nového ÚP 
komunikace z neznámého důvodu vypadla. 
 

Pan Vladimír Svárovský se dotazuje, proč pan Štěpánek neinformoval o tom, že vypadl 
obchvat z návrhu ÚP. Pan Štěpánek reaguje, že není uvedena informace o obchvatu jako 
strategické místní komunikace ve Strategickém plánu města. Dále sděluje, že tento obchvat 
nebyl v žádných oficiálně schválených dokumentech.  
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Ing. Janeček informuje, že úkol zadaný paní Šulcové v březnu 2017, nebyl před společným 
projednáváním ÚP v září 2017 splněn. Pořizovatel ÚP nepředal informaci projektantovi ÚP. 
Pokud by znovu probíhalo společné projednání, prodlouží se schválení ÚP o půl roku až rok. 
 

Dále se také diskutuje o tom, zda je obchvat vůbec potřeba.  
 

Ing. Blecha se dotazuje na podání Územního rozhodnutí a další. Pan Dědek sděluje, že po 
schválení ÚP může být podána žádost o Územní rozhodnutí. Ing. Deml (D+D Park 

Kosmonosy) reaguje, že pokud by zítra, jak tvrdí Ing. Blecha, podal žádost o Územní 
rozhodnutí, tak jej stavební odbor vrátí, neboť zatím není co schvalovat, ÚP není doposud 
schválen. Ing. Blecha navrhuje pozastavit práci na ÚP a plochu Z56 ponechat v rezervě.  
Ing. Janeček reaguje, že zadání změny ÚP je krok, který prodlouží přípravu ÚP na další roky. 
 

Ing. Janeček sděluje, že obchvat se může začít stavět ihned, neboť je uveden v platném ÚP.  
Plochy nemůžou zůstat v rezervě, pokud jsou splněny všechny podmínky ÚP pro posouzení 
realizace a pokud jsou vyčerpány všechny plochy pro průmysl. Lze plochy pouze vyhodit z ÚP 
nebo ponechat v ÚP. 
 

JUDr. Řípa sděluje, že město nechalo vypracovat právní posouzení obrany proti výstavbě hal 
(případné nebezpečí, jeho míra a výše). Prozatím není jasné, co by následovalo, kdyby 

zůstala plocha v rezervě, v zákoně je však uvedeno, že je nutná náhrada škody, pokud 
pozemky zůstanou v rezervě. Upozorňuje, že je velké množství vlastníků v zóně Z56, a on 

osobně nechce vystavit město nebezpečí, že budou muset být hrazeny vysoké náhrady a 
nastanou vleklé soudní spory bez jasného výsledku, také s vysokými náklady. Nebezpečí pro 
město je značné.  
Dále reaguje na Ing. Iva Veselého, který si myslí, že stavět obchvat u dálnice je absurdní: 
V ulici Boleslavská a Hradišťská žije více obyvatel než v ulici Stakorská a tito lidé jsou 
vystaveny dramatickému ataku dopravy – informace o měření dopravy v prosinci 2018, pro 

umístění radarů pro zpomalení dopravy, za 1 týden v jednom směru došlo ke 43000 

překročení povolení rychlosti nad 50 km/hod. Je to závažnější situace než v ulici Stakorská. A 

především pro tyto lidi má obchvat smysl, a to nejen kvůli kamionům, ale především 
osobním automobilům.  
 

Vystupuje pan Řezáč, který je vlastníkem pozemků v lokalitě Z56 a sděluje přítomným 
zastupitelům a přítomné veřejnosti, že on je připraven své pozemky panu Dědkovi prodat, 
vysvětluje i historii, jak jeho rodina o tyto pozemky byla připravena minulým režimem, jeho 
dědeček byl zavřen do vězení, navíc v této lokalitě bývala cihelna. Upozorňuje, že pokud by 
se záměr pana Dědka nemohl realizovat z důvodu ÚP města a on by v důsledku toho nemohl 
prodat své pozemky, byl by nucen obrátit se se svým požadavkem na náhradu škody na 
město.  
 

Následuje diskuze na propojení místních komunikací Plazy – Průmyslová zóna Kosmonosy, 
zaústěna do kruhového objezdu. 
 

Pan Dědek zaručuje výstavbu celého obchvatu Kosmonosy – Chudoplesy, žádá o věcnou 
diskusi o obchvatu na jednání rady města.  
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JUDr. Řípa na závěr rekapituluje občanům – Středočeský kraj provedl posouzení vlivu stavby 

na ŽP – v pořádku, následně bylo podáno odvolání spolkem ZO ČSOP Klenice, o odvolání 
prozatím nebylo rozhodnuto. Město požádalo o právní posouzení vlivu výstavby na město. 
Výsledek posouzení bude prezentován občanům. Následně také budou občanům předloženy 
varianty zastupitelstva, jak v této věci bude možno postupovat - kompromis pro řešení 
včetně určených podmínek, tak aby to co nejméně poškodilo občany Kosmonos a životní 
prostředí. Dále připomíná, že občané mají právo vyjádřit se k ÚP ve veřejném projednávání. 
Informuje také, že požadavek ze strany veřejnosti na účast zástupce v Komisi pro ÚP byl 

splněn a do komise byli zvoleni Ing. Blecha a Ing. Veselý. Ujišťuje občany, že zastupitelstvo 

nepodnikne nic, co by bylo v rozporu s jejich zájmy. Navrhuje posunout se dále v programu 

jednání.  
___________________________________________________________________________ 
 

4) Návrh ZM č. 66/2019 – Žádost o směnu pozemků (MYSTECIUS, a.s.) 
 

Důvodová zpráva: 
Předkládáme k projednání návrh společnosti MYSTECIUS, a.s., se sídlem Vrchlabí, Lánovská 1475, která ve spolupráci s D+D 

Park Kosmonosy, a.s. připravuje v ploše v návrhu ÚP označené jako Z56 investiční záměr spočívající v rozšíření stávajícího 
areálu D+D PARK KOSMONOSY. Žadatelka uvádí, že součástí připravovaného záměru je i realizace propojovací komunikace 
mezi ulicí Průmyslová a ulicí Stakorská. Žadatelka dále uvádí, že v souvislosti s plánovanou realizací propojovací komunikace 
(obchvatu) je připravena vykoupit všechny stavbou dotčené pozemky, mimo pozemků ve vlastnictví města Kosmonosy a ve 
vlastnictví ČR a tyto po realizaci obchvatu převést do majetku města Kosmonosy formou směny. Stavba komunikace včetně 
související veřejné infrastruktury by byla předmětem prodeje za symbolickou cenu.  

Město Kosmonosy je vlastníkem pozemků p.č. 1671/10, 1671/24 a 1828/32 v kat. území Kosmonosy, které se nacházejí 
v ploše Z56 a jsou tedy v zájmovém území investora.  
MYSTECIUS, a.s. předkládá tímto žádost o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě směnné, spočívající ve směně pozemků pod 
budoucí obchvatovou komunikací (mimo pozemky města a ČR) o výměře cca 22400 m

2
 za pozemky ve vlastnictví města 

Kosmonosy, které se nacházejí v zájmové ploše Z56 o výměře cca 20500 m
2. Pozemky ve vlastnictví ČR jsou na město 

převáděny bezúplatně.  
Přílohou tohoto materiálu je žádost MYSTECIUS, a.s., včetně orientačního zákresu koridoru obchvatu s vyznačením 
vlastnické struktury pozemků. 
Vzhledem k tomu, že Zastupitelstvo města Kosmonosy si na svém posledním zasedání vyhradilo, že jednání se spol. D+D o 
investorském záměru v lokalitě Z56 bude probíhat na jednání zastupitelstva města a za účasti médií a veřejnosti a dále, že 
řešení veškerých rozsáhlejších developerských projektů bude probíhat na jednání zastupitelstva města za účasti veřejnosti a 
s ohledem na to, že žádost souvisí s investorským záměrem v lokalitě Z56, rada města návrh na svém zasedání dne 
21.11.2019 postoupila k projednání zastupitelstvu města. 
 

Pan Dědek, jménem společnosti MYSTECIUS a.s., stáhl žádost o směnu pozemků.  
Staženo z programu jednání ZM. 
___________________________________________________________________________ 
 

5) Návrh ZM č. 67/2019 – Městská policie – pověření plněním některých úkolů při řízení 
městské policie 

 

Důvodová zpráva: 
Zákon č. 553/1991 Sb., o obecní policii, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o obecní policii“) v § 3 odst. 2) stanoví, 
že na návrh starosty nebo jiného člena zastupitelstva obce pověřeného zastupitelstvem obce může zastupitelstvo obce 
pověřit plněním některých úkolů při řízení obecní policie určeného strážníka. Podmínkou pověření určeného strážníka je 
předložení negativního lustračního osvědčení podle zákona upravujícího některé další předpoklady pro výkon některých 
funkcí ve státních orgánech a organizacích.  
Zákon č. 451/1991 Sb., který upravuje vystavení lustračního osvědčení jednotlivci, se nevztahuje na občany, narozené po 1. 
prosinci 1971. Od těchto občanů se nevyžaduje předložení lustračního osvědčení, ani čestné prohlášení. 

pracuje pro město Kosmonosy na pozici strážník městské policie od 1.3.2019. Při své práci 
dosahuje dobrých výsledků, má i zkušenosti s vedením městské policie. Práci strážníka vykonává nepřetržitě od 1.1.2017. 
Rada města návrh projednala na svém zasedání dne 21.11.2019 se souhlasným stanoviskem. 
 

Staženo z programu jednání ZM. 
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6) Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky 

 

Návrh ZM č. 68/2019 – Návrh k prezentaci záměru D+D park II. etapa předneseného dne 
27.11.2019 na jednání Zastupitelstva města Kosmonosy  
 
Důvodová zpráva návrhu: 
V současné době se opět rozeběhly práce na novém ÚPSÚ Kosmonosy. Stav prací k dnešnímu dni je ten, že proběhlo 
společné jednání dne 1.9.2017. K dnešnímu dni je patrné, že na této ploše jsou připravovány podnikatelské aktivity 
developera p. Dědka a jeho investorsko – inženýrská činnost směřuje urychleně k podání žádosti na vydání rozhodnutí o 
umístění stavby. Rovněž probíhá majetkoprávní přípravak realizaci tohoto záměru – viz materiál ZM č. 66 – Žádost o směnu 
pozemků s městem Kosmonosy jako podmínky pro údajnou urychlenou výstavbu I. (II.??) části obchvatu podél silnice D10. 

Investorsko – inženýrské schéma celého obchvatu (od Chudoples ke sjezdu na Průmyslovou ul.) není jakkoli dosud 
navrženo. Mělo by se jednat údajně o silnici II. třídy, kde investorem celého obchvatu by měl být Stč. kraj. Z výše uvedených 
důvodů se nelze jakkoli blíže vyjadřovat k využití plochy původně označené Z56, tak jak je navrhováno p. Dědkem. K využití 
této plochy pro jakýkoli záměr se může ZM vyjadřovat ž v případě, že bude celý obchvat v délce cca 3 km investorsko – 

inženýrsky připraven. Tj. budou vydána příslušná povolení a bude zajištěno financování akce. Dle výše uvedeného je 
navrhováno, aby byla plocha Z56 v další přípravě ÚPSÚ Kosmonosy ponechána nadále jako rezervní rozvojová plocha – ve 

výhledu. Toto je navrhováno i z toho důvodu, aby se včas předešlo ev. finančním újmám města Kosmonosy, které jsou již 
některými představiteli předjímány – viz vyjádření Ing. P. Janečka pro web aktuálně.cz zveřejněné dne 18.11.2019. 

 

V platném územním plánu je plocha nyní označena jako Z56 vedena jako rozvojová plocha rezervní R2 s označením využití 
Z21 – výroba lehká. 
V návrhu nového územního plánu Kosmonos je tato plocha nově navržena již jako plocha k využití. 
V současné době se stále pracuje na vyhodnocení společného jednání k návrhu nového územního plánu s dotčenými 
orgány), které proběhlo 1.9.2017. Proto předkládám tento návrh usnesení, které bude muset projektant promítnout do 
návrhu nového územního plánu. 
Následně bude územní plán předložen k veřejnému projednání a potom jako celek k závěrečnému schválení 
zastupitelstvem.  

Jen zastupitelstvo rozhoduje o tom, které plochy zůstanou v rezervě a které budou uvolněny k nové výstavbě.  
Pokud developer p. Dědek činil nějaké předběžné kroky, tak s vědomím a rizikem, že se stále jedná o rezervní plochu pro 
lehkou výrobu a teprve probíhá jednání o tom, zda bude převedena do ploch určených k nově zástavbě.  
Pro město z těchto předběžných aktivit developera p. Dědka nevyplývají žádné závazky. 
 

 

Ing. Blecha, jako předkladatel návrhu, stáhl návrh z programu jednání ZM, na základě 
předešlé diskuse ohledně rozšiřování areálu D+D Park Kosmonosy. 
 

Staženo z programu jednání ZM. 

 

___________________________________________________________________________ 
 

 

7) Informace místostarosty  
/ 

 

___________________________________________________________________________ 
 

 

8) Interpelace zastupitelů 

/ 

 

___________________________________________________________________________ 
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9) Diskuse 

 

 

 Pan Šimek jako zástupce petičního výboru, žádá, aby bylo dodrženo usnesení, že jednání s 
D+D bude probíhat za účasti veřejnosti a médií. Pan Dědek vysvětluje, že jednání s veřejností 
jsou zdlouhavá a že je nutné diskutovat o jednotlivých krocích a přípravách, které poté 
budou prezentovány občanům. 

Rada města oznámí jednání s D+D s předstihem a budou občané pozváni k těmto jednání. 
 Dále si občané stěžují na nedostatečnou informovanost veřejnosti. Veškeré informace 
jsou zveřejňovány na úřední desce. Občané požadují, aby bylo více informací na webu města 
např. v aktualitách a na facebooku města.  
 Zastupitel Vais informuje o zřízené stránce na facebooku Územní plán města Kosmonosy 

 Pan Šimek se dotazuje na redakční radu Kosmonoského zpravodaje. Místostarosta vyzval 
pana Šimka, aby navrhl členy redakční rady, kontaktní osobou stanovil MUDr. Stegerovou, 

která má také zájem být členem redakční rady a ví o dalších zájemcích. 

 Pan Rytíř – ulice Šmeralova Wolkerova – kanalizace – obyvatelé si zaplatili přípojku a PD, 
ale výstavba nezapočala. Místostarosta požádal o písemnou historii této akce, pan Rytíř 
sdělil, že toto má k dispozici Ing. Šimon. Pan Rytíř bude pozván na jednání RM. 
 Dále obyvatelka města vznesla dotaz na nepřítomnost starosty města a táže se na oficiální 
prohlášení. JUDr. Řípa informuje pouze o tom, že je starosta v pracovní neschopnosti, 
konkrétní informace zastupitelé nemají. 
Ing. Janeček poukazuje na to, že je nutné tuto situaci řešit, neboť nyní vede úřad 
místostarosta pouze na půl úvazku. Radní města pak řeší věci úřadu ve své pracovní době a 
na úkor svého volného času. Požaduje dočasné řešení po dobu nepřítomnosti starosty.  
Ing. Zedník navrhuje zvolit druhého místostarostu po dobu nemoci starosty města, aby byla 

zajištěna účast zástupce města na oficiálních jednáních. Navrhuje radního Mgr. Boubína. 
 

 

 

Návrh ZM č. 69/2019 I. – Stanovení počtu místostarostů 
 

Zastupitelstvo města Kosmonosy 

I. stanovuje počet místostarostů města Kosmonosy na 2 

II. stanovuje funkci druhého místostarosty jako neuvolněnou. 
 

Pro: 13 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Fišer, 
Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek, Mgr. Boubín) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
 

Návrh byl přijat. 
 

 

_____________________________________________________________________________________________________ 
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Návrh ZM č. 69/2019 II. - Určení doby trvání funkce druhého místostarosty města 
 

Zastupitelstvo města Kosmonosy 

schvaluje funkci druhého místostarosty na dobu trvání pracovní neschopnosti starosty 

města, s účinností od 1.12.2019. 
 

Pro: 13 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Fišer, 
Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek, Mgr. Boubín) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Návrh byl přijat. 

___________________________________________________________________________ 

 

Návrh ZM č. 69/2019 III. – Způsob volby druhého místostarosty města 

 

Zastupitelstvo města Kosmonosy  
stanovuje způsob volby místostarosty aklamací. 
 

Pro: 13 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Fišer, 
Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek, Mgr. Boubín) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
 

Návrh byl přijat. 
___________________________________________________________________________ 
 

Návrh ZM č. 69/2019 IV. – Volba druhého místostarosty města 
 

Zastupitelstvo města Kosmonosy  
volí do funkce druhého místostarosty města Mgr. Petra Boubína.  
 

Pro: 12 (PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Fišer, 
Vais, Ing. Zedník, Ing. Janeček, doc. MUDr. Horák, DrSc., Mgr. Petráš, Štěpánek) 
Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Mgr. Boubín) 
 

Návrh byl přijat. 
___________________________________________________________________________ 

 JUDr. Řípa informoval přítomné o rozhodnutí rady města schvalovat rozpočet města 
v lednu 2020 

 Bc. Křížková upozorňuje, že Mgr. Pekařová rezignovala také na funkci člena Kontrolního 
výboru a je potřeba zvolit nového člena do výboru. doc. MUDr. Horák, DrSc také upozorňuje, 
že stále chybí jeden člen finančního výboru. 
Místostarosta oslovil zástupce opozice, aby určili své zástupce v těchto výborech. 
 

___________________________________________________________________________  
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10) Závěr  
 

Místostarosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
___________________________________________________________________________ 

Jednání ZM skončilo: 21:44 hodin 

Zapsala: Lucie Šorejsová 
 

Ověřovatelé: 
 

 

 

 

 

 ……………………………………………..     

 PharmDr. Eduard Masarčík 

       místostarosta 

  

 

 

 

 

 

 

 

       ………………………………………..                                                        ………………………………………………. 
            Mgr. Milan Petráš       Bc. Jana Křížková  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Kosmonosech dne 27.11.2019 


